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Protokół Nr 44 
z  XLIV sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia 7 czerwca 2022 roku 

prowadzonej w trybie stacjonarno – zdalnym ( za pośrednictwem systemu Microsoft 
TEAMS ) 

 

XLIV sesję Rady  Dzielnicy XII  Bieżanów – Prokocim  o godzinie 18:30  otwiera i 

prowadzi  Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch. Prowadzący 

wita gości: przewodniczącą Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 124 oraz 

mieszkańca ul. Bocznica. Po sprawdzeniu  listy obecności (radni kolejno wyczytywani 

wg listy obecności potwierdzają swoją obecność w systemie  (Microsoft TEAMS )  i 

stwierdzeniu wymaganego kworum prowadzący przedstawia projekt porządku obrad 

doręczony radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawia jego treść. 

Przewodniczący obradom zapytuje  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje 

zmian do przedstawionego projektu  porządku obrad. 

prowadzący mówi:  Stwierdzam, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu  Dzielnicy XII projekt 
porządku z wprowadzonymi zmianami  stanowi porządek obrad dzisiejszej sesji.” 
 

Porządek obrad 
XLIV Sesja Rady Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim (tryb zdalny) 

w dniu  7 czerwca  2022 r. godz. 18:30 
za pośrednictwem aplikacji MS TEAMS. 

 

1. Otwarcie   sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Projekty uchwał : 

Druk nr 1 (projekt zarządu ) w sprawie: opinii wniosku zgłaszanego  w ramach Inicjatywy 
lokalnej pt. „ Z kulturą na ty- od malucha do seniora” 

Druk Nr 2 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych 
na ulicy Bieżanowskiej w Krakowie w rejonie numeru 287. 

Druk Nr 3 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie montażu znaku drogowego B-35 
na ulicy Republiki Korczakowskiej   w Krakowie. 

Druk Nr 4  (projekt komisji infrastruktury) w sprawie demontażu znaku B-35 z tabliczką 
T-25 a i T-25 c na ulicy Republiki Korczakowskiej w Krakowie  po stronie ciągu sklepów. 

Druk nr 5 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie wydania opinii projektu organizacji 
ruchu na ulicy Polonijnej w Krakowie. 



Druk Nr 6 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie zmiany organizacji ruchu na 
skrzyżowaniu ulicy Polonijnej z ulicą Facimiech w Krakowie.    

Druk nr 7 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy 
Mała Góra  

Druk Nr 8 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie montażu lustra drogowego na ulicy 
Bieżanowskiej przy wyjeździe z ulicy Darasza w Krakowie. 

Druk Nr 9 (projekt komisji infrastruktury) sprawie wskazania na terenie Dzielnicy XII 
Bieżanów-Prokocim lokalizacji toalety w ramach projektu Budżetu Obywatelskiego pn. 
„Toalety przy placach zabaw w każdej dzielnicy” 

Druk Nr 10 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie wyznaczenia przejścia dla 
pieszych na ulicy Kosocickiej w Krakowie w rejonie pomiędzy numerem 36 A i 38 A. 

Druk Nr 11 (projekt zarządu) w sprawie: w sprawie: korekty rozdysponowania środków 
wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2022 rok. 

4. Wolne wnioski 

5. Ogłoszenia i komunikaty 

6. Zakończenie sesji 

-prowadzący informuje, że wszystkie głosowania przeprowadzone na sesji są 

głosowaniami imiennymi 

-prowadzący informuje, że przed rozpoczęciem procedowania uchwał udzieli głosu 

gościom obecnym na sesji. 

Przewodnicząca RR SP 124 zwróciła uwagę na bardzo trudne warunki nauki i pracy w 

Szkole Podstawowej nr 124. Szkoła mieści się w 2 budynkach przy ul. Weigla i ul. 

Sucharskiego oraz w 3 innych lokalizacjach: KS Bieżanowianka, Filia Domu Kultury 

Dwór Czeczów oraz na Plebanii przy parafii. Nauka odbywa się w systemie 2 

zmianowym w 26 oddziałach.. Dzieci nie mają żadnych warunków na zabawę i ruch, 

jedzą posiłki z pojemników styropianowych, zimą dzieci nie mają się gdzie przebierać. 

Zostało wydane prawomocne pozwolenie na rozbudowę szkoły i  Rodzice oraz dyrekcja 

walczą o wpisanie zadania do WPF i WPI.  

-przewodniczący Kożuch wyjaśnił, że był u Prezydenta Miasta Krakowa w tej sprawie. 

Prezydent obiecał pomoc, ale zadanie do tej pory nie znalazło się w budżecie Miasta 

Krakowa. 

Nie ma wspólnej woli wśród radnych miasta Krakowa by finansować to zadanie, 

przeznaczono środki na budowę szkoły na osiedlu Złocień i tłumaczenie jest takie , że 

środków nie ma. 

W dyskusji brali udział: p. E. Matykiewicz, p. R. Buchelt 



-p. Rafał Buchelt podziękował przewodniczącej RR za naświetlenie problemów z 

którymi boryka się szkoła. Wielu radnych nie miało świadomości, że szkoła ma tyle 

oddziałów i boryka się z takimi problemami. Decyzja na  rozbudowę szkoły jest ważna i 

należy wykorzystać szansę jaka z tego faktu wynika.   

- prowadzący podziękował Pani za udział w sesji i udzielił głosu mieszkańcowi ul. 

Bocznica. 

- ul. Ul. Bocznica została wyposażona w plac do zawracania na interpelacje p. Grażyny 

Fijałkowskiej, z którego praktycznie nikt nie korzysta. Są tam usytuowane znaki, które 

uniemożliwiają inne wykorzystanie tego placu. Nikt z mieszkańców nie występował o 

takie rozwiązanie, mieszkańcy chcą aby zmienić przeznaczenie placu na plac 

parkingowy, z którego mogliby korzystać mieszkańcy, osoby niepełnosprawne, goście 

przyjeżdżający do mieszkańców. Mieszkaniec ul. Bocznica przyniósł i złożył w 

sekretariacie pismo podpisane przez 18 mieszkańców w sprawie utworzenia placu 

parkingowego zamiast placu do zawracania. 

-prowadzący podziękował mieszkańcowi za udział w obradach 

Ad. 3 Projekty uchwał 
-prowadzący przechodzi do kolejnego pkt. porządku obrad   
Druk nr 1 
Projekt zarządu w sprawie: opinii wniosku zgłaszanego  w ramach Inicjatywy lokalnej 
pt. „ Z kulturą na ty- od malucha do seniora” przedstawił Pan Zbigniew Kożuch –
przewodniczący obrad . 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, (radni 

wyczytywani w kolejności alfabetycznej głosują imiennie), który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw,0 wstrzymujących się 

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XLIV/528/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 
 
Druk nr 2 
-Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych na ulicy Bieżanowskiej 
w Krakowie w rejonie numeru 287 przedstawił w imieniu komisji infrastruktury Pan 
Rafał Buchelt. 

Po przedstawieniu projektu uchwały prowadzący otwiera dyskusję w, w której nikt nie 
zabiera głosu. 

 Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, (radni 
wyczytywani w kolejności alfabetycznej głosują imiennie), który Rada przyjęła 
stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr 
XLIV/529/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 



-prowadzący prosi Pana Rafała Buchelta o  przedstawienie projektu uchwały pod 
chwilową nieobecność przewodniczącego komisji infrastruktury  
 
 Druk nr 3 
Projekt komisji infrastruktury w sprawie montażu znaku drogowego B-35 na ulicy 
Republiki Korczakowskiej   w Krakowie przedstawił Pan Rafał Buchelt. 

 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie,(radni 
wyczytywani w kolejności alfabetycznej głosują imiennie),który Rada przyjęła 
stosunkiem głosów: 
14 za,2 przeciw, 3 wstrzymujące się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XLIV/530/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 
 
Druk nr 4 
-Projekt uchwały w sprawie demontażu znaku B-35 z tabliczką T-25 a i T-25 c na ulicy 
Republiki Korczakowskiej w Krakowie  po stronie ciągu sklepów przedstawił pan Rafał 
Buchelt. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, (radni 

wyczytywani w kolejności alfabetycznej głosują imiennie), który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 16 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujących się. 

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XLIV/531/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 
 
Druk nr 5 
Projekt uchwały w sprawie wydania opinii projektu organizacji ruchu na ulicy Polonijnej 
w Krakowie przedstawił w imieniu komisji infrastruktury Pan Rafał Buchelt. 

 
Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie 

imienne, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

się, 

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XLIV/532/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 
 
Druk nr 6 
Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulicy Polonijnej z 
ulicą Facimiech w Krakowie przedstawił w imieniu komisji infrastruktury Pan Rafał 
Buchelt. 



W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał p. Andrzej Ulman, który wyjaśnił, że w 
projekcie uchwały chodzi głównie o powiększenie ronda, aby większe samochody 
mogły swobodnie skręcać. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z 
autopoprawką  pod głosowanie imienne, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 
0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XLIV/533/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 
 
Druk Nr 7 
Projekt komisji infrastruktury w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Mała Góra 
przedstawił prowadzący obrady Zbigniew Kożuch. 

Komisja zaopiniowała negatywnie montaż progów zwalniających na ulicy Mała Góra  
w rejonie skrzyżowania z ulicą Aleksandry w Krakowie. 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z 
autopoprawką  pod głosowanie imienne, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 
0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XLIV/534/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 
 

Druk Nr 8 
Projekt komisji infrastruktury w sprawie montażu lustra drogowego na ulicy 
Bieżanowskiej przy wyjeździe z ulicy Darasza w Krakowie przedstawił prowadzący 
obrady Zbigniew Kożuch. 

O montaż lustra wnioskowali mieszkańcy. Lustro drogowe poprawi bezpieczeństwo i 
widoczność kierowców wyjeżdzających z ulicy Darasza.   

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie 
imienne, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 
się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XLIV/535/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 
 

Druk Nr 9 
Projekt komisji infrastruktury sprawie wskazania na terenie Dzielnicy XII Bieżanów-
Prokocim lokalizacji toalety w ramach projektu Budżetu Obywatelskiego pn. „Toalety 
przy placach zabaw w każdej dzielnicy” przedstawił prowadzący obrady Zbigniew 
Kożuch. 



-prowadzący obrady zgłasza wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały do komisji 
w celu dopracowania jego treści. Do piątku radni mają przesłać do biura dzielnicy 
propozycje lokalizacji toalet. 
Prowadzący poddaje wniosek pod głosowanie : głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się, 
Wniosek wrócił do komisji infrastruktury. 
Druk nr 10 
Projekt komisji infrastruktury w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych na ulicy 
Kosocickiej w Krakowie w rejonie numerów 36 A i 38 A przedstawił zastępca 
przewodniczącego pan Rafał Buchelt. 

-prowadzący obrady wyjaśnił, że jakiś czas temu poparliśmy wniosek mieszkańców o 
budowę progów zwalniających na ul. Kosocickiej, prawdopodobnie budowa przejścia 
będzie niemożliwa. Czekamy na odpowiedź. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie 
imienne, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XLIV/536/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 
 
Druk nr 11 

Projekt uchwały zarządu w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych 
do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2022 rok przedstawił pan Zbigniew 
Kożuch. 
- prowadzący zgłasza autopoprawkę do projektu uchwały 

 

Paragraf 2 i 3 otrzymują następujące  brzmienie: 

Dokonuje się korekty środków § 7 Uchwały  NR XLIII/523/2022 RADY DZIELNICY XII 

BIEŻANÓW – PROKOCIM z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie  korekty rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2022 rok 

poprzez zmniejszenie kwoty pozostałej w Dziedzinie  C) ROBOTY BUDOWLANE W 

ZAKRESIE DRÓG WEWNĘTRZNYCH ORAZ DRÓG GMINNYCH KLASY 

DOJAZDOWEJ na zadaniu Prace remontowe:  Osiedle Prokocim Stary: ul. Nad 

Potokiem- remont chodnika, Ul.:  Bardowskiego, Sacharowa- remont wg wskazań z 

kwoty 17 000 zł do kwoty 7 000 zł., realizator bez zmian. 

§ 3. Zmniejsza się wysokość środków o kwotę  12 000 zł  na zadaniu przyjętym uchwałą 
Nr XXXIII/400/2021 Rady Dzielnicy XII z dnia 6 lipca 2021 r. z późn. zmianami do 
kwoty jak w tabeli  poniżej :  



M) ŚRODKI NIEROZDYSPONOWANE (REZERWA) 
kwota 

Jednostka 
realizująca 

 42 677 zł  

 
a kwotę zmniejszaną w wysokości 12 000 zł przeznacza się na: 

 
I) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 
DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK 
OSWIATOWYCH, KULTURY, SPORTU, POMOCY 
SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

KS Kolejarz-Prokocim- zakup sprzętu sportowego 
6 000 zł ZIS 

KS Baszta- organizacja wolnego czasu dzieci 
6 000 zł ZIS 

 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. Konrad Spryńca, p. Rafał Buchelt 
 
Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z 
autopoprawką  pod głosowanie imienne, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 
0 przeciw, 1 wstrzymujących się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XLIV/537/2022 w dniu 7 czerwca 2022 r. 
 
Ad. 4 Wolne wnioski 
_Pan Marek Węgrzyn wystąpił z wnioskiem, aby powrócić już do trybu stacjonarnego 
sesji i posiedzeń komisji 
- zwrócił ponadto uwagę, że przejazd pod torami na ulicy Sucharskiego otwarto, 
mieszkańcy są zadowoleni, prośba żeby koło nasypu pojawiło się lustro, które 
zdecydowanie poprawi bezpieczeństwo pieszych. 
-prowadzący obrady również zwrócił uwagę, że przejazd jest niebezpieczny, mieszkańcy 
byli przyzwyczajeni do tego, że był to ciąg pieszy, dlatego głównie oni są teraz narażeni 
na niebezpieczeństwo  
-p. E. Matykiewicz zwróciła się o zwiększenie patroli policji w tym rejonie  
Głos zabierali: P. Andrzej Ulman, p. Konrad Spryńca 
-p. Konrad Spryńca zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Bezpieczeństwa  z 
zapytaniem czy wrócą dyżury Straży Miejskiej w siedzibie dzielnicy 
- pani Kinga Witkowska odpowiedziała, że wystąpi z takim zapytaniem  
- Pani Barbara Leśniak zwróciła uwagę, że place zabaw dla dzieci są mało atrakcyjne. 
Należałoby uzupełnić je w ciągi sensoryczne. 



-prowadzący odpowiedział, ze należy rozmawiać w tej sprawie z ZZM w Krakowie. 
W sprawie jw. głos zabierał p. Rafał Buchelt 
 
Ad. 5  Ogłoszenia i komunikaty 
-prowadzący obrady zaprasza wszystkich radnych na kolejną XLV sesję rady Dzielnicy 
XII, która odbędzie się 5 lipca 2022 r. o godz. 18:30. Tryb sesji zostanie ustalony i 
informacja zostanie przekazana w odpowiednim terminie. 
Posiedzenia zespołów problemowych: 
Komisja Edukacji – 28.06.2022 r. godz. 18:00 
Komisja Bezpieczeństwa- 28.06. 202 r. godz. 17:30 
Pan Rafał Buchelt przypomniał zebranym o Dniach Prokocimia – 11 i 12 czerwca., w 
ramach którego odbędzie się Festiwal Kaczmarskiego  (BO). 
 
Ad. 7. Zakończenie sesji. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący dziękuje radnym za udział w obradach 
i zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady XLIV  sesji Rady Dzielnicy XII w dniu  7 
czerwca  2022 r. w trybie stacjonarno-zdalnym    o godz. 20:20. 
 
                            Prowadzący obrady: 
Protokolant: 
Małgorzata Synowiec                                 Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 
                 Zbigniew Kożuch 


